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                                                           INTERPELACJA 

 

W sprawie:   Kompleksowego remontu ulicy Wyszyńskiego. 

 

 

                       Szanowny Panie Prezydencie, na kolejny apel  ponawiam prośbę 

odnośnie remontu ul. Wyszyńskiego, ponieważ z informacji  z ŚODR w 

Częstochowie wynika, że nie wchodzi w grę współfinansowanie  do w/w 

inwestycji. Czy my jako miasto mamy czekać w nieskończoność  a mieszkańcy 

będą zmuszeni  poruszać się po dziurawej, wyboistej  jezdni w centrum miasta ? 

                     Przecież  niewielkim kosztem można  odremontować  w/w ulicę  

wymieniając na nowy dywanik asfaltowy. Nie ma przeszkód  aby  zrobić to 

etapami co w niczym nie koliduje,  zapewne zmniejsza koszty ,bo takie do tej 

pory (partackie) doraźne  remonty też kosztują  i to  nie małe pieniądze a nie 

zdają egzaminu. 

 

                                                                                  Z  poważaniem   

                                                                                  Barbara Gieroń                            


